
Coordinadora del CEUPF 10/02/16

Presentació: assisteixen 5 dels 6 espais oberts. Falta Humanitats. 2
representants de dret, dos representants d’economia, dos reperesentants
de polítiques, 2 representants de Campus Poblenou i 3 representants de
Campus Mar.

1. Pressupost
S’aprova el pressupost amb el vot afirmatiu de 4 dels 5 espais oberts.
Campus Mar vota en contra en considerar que el preu de la revista és
massa elevat podent-se fer en format online i que hauria de haver més
pressupost per possibles propostes que sorgissin durant el curs i que
anessin enfocades a la millora de la vida de l’estudiant (exemple
beques)

S’arriba a la conclusió que el pressupost hauria de estar més detallat.
També es fa la proposta que la meitat del pressupost es faci de forma
participativa.

2. Informació sobre els projectes del CEUPF.
Hort: es convocarà una reunió amb la gent interessada durant la
setmana del 15 de febrer.

3. Seguiment de les propostes del 1r trimestre i noves propostes
● Investigar perquè no es gasta el fons de beques i quins son els

criteris. Si aquest no es gasta es perquè alguna cosa no funciona i
no perquè no hi hagi estudiants que necessitin aquestes beques.

● S’acorda convocar una reunió amb els delegats per fomentar la
participació al Consell així com també realitzar enquestes entre
aquets i la resta d’estudiants per saber que es el que voldrien
millorar de la universitat.

● Que es baixi el preu del menú
● Demanar les conclusions sobre participació estudiantil que es van

treure a una taula de discussió sobre el tema amb el Marcel Mauri.
● Més aules d’estudi durant el període maig-juny amb endolls i taules

grans

Campus Mar:
● No s’ha solucionat el tema de les poques optatives i no s’ha donat

resposta
● Els horaris dels màsters són igual de dolents que els dels graus i

no permeten fer altre cosa que estudiar.
● No es cert que hi hagi menys activitat per la tarda al campus motiu

que al·lega la universitat per no ampliar l’horari del bar
● Els exàmens dels màsters tipus test estan en català el que es un

impediments per als estudiants internacionals.



Campus Poblenou:
● Si s’amplia horari a ciutadella de la biblioteca no s’entén perquè no

hi podria haver una ampliació de Poblenou.
La biblioteca tanca abans de que acabin les ultimes classes
(préstec ordinadors acaba a les 8.30).

● Els ordinadors de tallers fallen molt, que se solucioni aquest
problema

● Tot i que en principi s’ha millorat la connexió al wifi aquest curs la
millora no s’aprecia.

● Comença a ser urgent tenir un local d’estudiants de Poblenou (que
aquest no sigui l’aula d’estudi). Fa un any que reben la resposta de
que s’està estudiant i encara no s’ha trobat solució.

● Que s’instal·lin les aplicacions d’Adobe a ciutadella i a totes les
aules de tallers Poblenou. Que et deixin el programari adobe
durant l’any als estudiants.

● Es necessita una nova impressora a la delegació d’estudiants. La
que hi ha ara funciona malament.

● Es vol informació quan hi haurà un canvi en l’empresa que
gestiona la cafeteria i les condicions d’aquest canvi.

● Totes les reunions amb el rector o institucionals son a Ciutadella
(massa centralisme) 


